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    Lucrările şedinţei ordinare ale consiliului local  au început la orele 9,00.  

              Sedinta se desfasoara la sala de sedinte a consiliului local la care sunt 
prezenti un numar de 9 consilieri, lipsand motivat d-ul consilier Albu Vasile si 
d-ul consilier Savin C-tin Marius.                         
              La sedinta participa  de drept  primarul si secretarul  comunei.                     
D-na secretar supune spre aprobarea consilierilor   procesul verbal al şedinţei 
anterioare care a  fost  studiat de toţi consilierii si nemaifiind obiecţiuni de făcut, 
consilierii prezenti  aproba procesul verbal al sedintei anterioare in unanimitate 
de voturi.           

    Sedinta Consiliului local a fost convocata prin Dispozitia Primarului 
nr.317/21.10.2016. 

   D-na secretar arata ca deoarece la sedinta de astazi, este absent d-ul 
consilier Albu Vasile care era ales si presedinte  de sedinta pe o perioada de 3 
luni, este necesar sa alegem un presedinte de sedinta pentru aceasta luna care va 
conduce lucrarile sedintei si va semna hotararile adoptate, d-ul consilier  
Coropcianu Gabriel, propune ca presedinte de sedinta pe d-ul Mihalcea Emil. 
Consilierii sunt de acord cu propunerea formulata si adopta proiectul de hotarare 
in acest sens, in unanimitate de voturi 

D-ul presedinte de sedinta propune consilierilor urmatorul proiect al 
ordinei de zi:    
                   1.-Proiect de hotarare privind aprobarea contului de inchidere a 
exercitiului bugetar pe trimestrul III/2016; 
                   2.-Proiect de hotarare  privind aprobarea Programului de deszapezire 
si combatere a poleiului in perioada  15 noiembrie 2016-15 martie 2017; 
            Nu mai sunt alte propuneri privind ordinea de zi, si consilierii  o aproba 
in unanimitate de voturi. D-ul consilier Savin Neculai doreste ca in afara ordinei 
de zi sa mai discutam si alte probleme diverse. 
             Se prezinta primul punct al ordinei de zi   si se da cuvantul  d-nului 
presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care 
este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Hutu Liliana– referent contabil in cadrul aparatului de specialitate. D-ul Primar 
prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind aprobarea 
contului de inchidere a exercitiului bugetar pe trimestrul III/2016; 
              Dupa prezentarea materialului de la primul punct, consilierii sunt rugati 
sa ia cuvantul. 
                D-ul consilier Leahu Gheorghe arata ca din material si asa cum ne-a 
expus si d-na contabila a reesit faptul ca veniturile s-au realizat in proportie de 
99,84 % ceea ce e un lucru foarete bun, insa este de regretat faptul ca la cladiri 
s-a realizat un procent doar de 66 %, fiindca se intelege ca multi proprietari nu 
si-au achitat datoriile, desi nu sunt multe locuinte parasite sau care nu le 



cunoastem proprietarii, propune sa se fac demersuri pentru  a realiza venituri din 
impozitul pe cladiri intr-un procent mult mai mare. In ceea ce priveste realizarea 
cheltuielilor in procent de 75 % nu ar fi o problema fiindca banii sunt prevazuti 
pentru proiectul “modernizare drum comunal si drumuri de interes local”  si 
urmeaza a se fcheltui.  
                  D-ul consilier Savin Neculai considera ca impozitul pe cladiri s-ar 
putea realiza fiindca fiecare mai are o pensie sau un ajutor si daca luna de luna 
ar da cate putin din datorie, ar putea sa-si achite aceasta obligatie. 
                Ceilalti consilieri nu mai doresc sa ia cuvantul si d-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare de la primul punct al ordinei 
de zi care este aprobat in unanimitate de voturi. 
               Sedinta continua cu punctul doi al ordinei de zi si se da cuvantul  d-
nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate 
care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Gheorghita Aurelia– secretarul comunei. D-ul Primar prezinta Expunerea  de 
motive la proiectul de hotarare privind aprobarea Programului de deszapezire si 
combatere a poleiului in perioada  15 noiembrie 2016-15 martie 2017; 
             Se da cuvantul consilierilor. 
             D-ul consilier Motas Danut vine cu propunerea sa se ia masuri pentru a 
putea circula si pe drumul de la Pasla Mihai fiindca se formeaza lunecus si 
patineaza masinile, inclusiv a lui d-ul Grecu .   
              D-ul viceprimar arata ca trebuie sa cumparam si sare. 
              D-ul primar intervine si arata ca nu trebuie sare, fiindca se termina 
asfaltul. Arata deasemeni ca si consilierii locali trebuie sa ia masuri, iar d-ul 
Motas poate mobiliza 2 carute din sat pentru a pune nisip pe drumul comunal 
fiindca asa, va avea si el ce scrie in raportul de activitate. Deasemeni arata  an de 
an am fost  sprijiniti prin consiliul judetean cu motorina pentru actiunea de 
deszapezire, si consider ca si in acest an vom fi sprijiniti, insa din experienta 
altor ani mi-am dat seama ca nu ne poate ajuta efectiv, ci noi trebuie sa ne 
mobilizam si sa ne facem treaba pe plan local. 
            D-ul consilier Leahu Gheorghe vine cu propunerea ca la nivel de 
instituie sa fie procurata motorina si in caz de nevoie sa apeleze d-ul primar si la 
alti locuitori din comuna ce detin utilaje, cum ar  fi Savin C-tin Marius, 
consilierul nostru, fiindca daca ii dai motorina nu poate spune ca nu da o mana 
de  ajutor la desfundatul drumurilor ca in fond este si el interesat in aceasta 
problema. 
             D-ul primar arata ca daca va fi cazul va apela, insa a lucrat foarte bine 
cu SC Ciproxim, au fost foarte prompti si si-au facut treaba la timp si de buna 
calitate. 
             La acest punct nu mai doresc sa ia cuvantul si alti consilieri  si d-ul 
presedinte de sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare de la punctul 
doi al ordinei de zi care este aprobat in unanimitate de voturi. 
             La discutii diverse  d-ul consilier Savin Neculai ridica problema 
bibliotecii care trebuie neaparat mutata, deoarece a plouat in sediul bibliotecii si 
o parte din carti s-au deteriorat.Propune ca biblioteca sa fie mutata la Centru 
cultural. 
            D-ul primar arata ca aceasta propunere era de mult realizata daca nu 
mutam scoala, insa am considerat ca elevii au prioritate si i-am mutat pe ei pana 



ce se va termina noua scoala. D-ul consilierr propune sa se muta la subsol 
fiindca sunt conditii si acolo iar bibliotecara sa stea in bucatarie pentru a fi mai 
cald, fiindca si asa nu se mai fac petreceri in urmatoarea  perioada. D-ul primar 
este de acord cu propunerea si arata ca va lua legatura cu bibliotecara pentru a-i 
propune acest lucru. 
                D-ul consilier Leahu Gheorghe intreaba pe d-ul primar daca mai stie 
ceva de COMCEREAL  fiindca se plang oamenii ca  nu au primit produsele de 
la arenda. D-ul primar arata ca a vorbit personal cu directorul general (Valeriu 
Cojocaru) care apromis ca treaba s-a remediat si ca va da  arenda la oameni, insa 
lucrurile nu s-au intimplat asa si ca sunt multi oameni care nu si-au primit 
arenda de un an si chiar doi ani de zile, insa singura solutie este ca proprietarii 
sa-i actioneze in instanta. 
               D-ul consilier Leahu Gheorghe arata ca exista clauza stipulata in 
contract ca in cazul in care in termen de 40-50 de zile de la recoltare  nu se da 
arenda, contractul se anuleaza. Trebuie verificate cateva contracte pentru ca 
oamenii sa stie ce au de facut. 
              D-ul primar arata ca trebuie rezolvata odata treaba, fiindca sunt multe 
persoane  si din Laza, care sunt dornice sa le lucreze terenul la oameni.       
              Deoarece dezbaterea proiectelor de hotarari de pe ordinea de zi si 
problemele diverse s-au epuizat iar consilierii nu mai doresc sa poarte alte 
discutii, d-ul presedinte de sedinta  multumeste consilierilor si invitatilor pentru 
prezenta si declara lucrarile sedintei inchise. 
 
 
                      PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                             MIHALCEA EMIL 
                                                                                                SECRETAR, 
                                                                                       GHORGHITA AURELIA 


